
Komisia pre rozvoj športu a vzdelávania pri OÚ Dubová 

 

Zápisnica zo zasadnutia 

 

 

Dátum :  27.11.2019 

Prítomní: v zmysle prezenčnej listiny 

Hosť: Ružička Ľudovít, starosta obce 

 

Program: 

 
1. Príprava kalendára akcií na rok 2020 

2. Posúdenie žiadostí o dotácie na rok 2020 

3. Investície v športe a školstve v roku 2020 

4. Dlhodobý plán komisie na ďalšie 3 roky 

5. Zmena zákona o detských ihriskách 

6. Správa o napredovaní už dohodnutých vecí (Moravčík) 

7. Materiály do zastupiteľstva (prezentuje starosta) 

8. Prehliadka šatní a zázemia športového areálu (návrh pani Hutterovej) 

9. Rôzne  

 

Na úvod zasadnutia prítomných privítal a oboznámil s programom predseda komisie p. Peter 

Moravčík 

 

1.Komisia doplnila kalendár akcií na rok 2020. Peter Moravčík a Ria Hutterová upresnia 

niektoré podujatia  

 

2.Komisia predbežne posúdila žiadosti o dotácie na rok 2020.  27.11. ešte nebol konečný 

dátum podania žiadostí. Komisia predbežne odporúča podporiť. 

FK Dubová     6300€ 

ŠK SPC Častá    1000€ 

JDS     600€ 
Stolnotenisový klub Vinosady  200€ 

CVČ Modra    660€ 

Dubovská kronika    250€ 
Propagácia obecných podujatí 500€ 

Knižnica Vincenta Šikulu   700€ 

 

3.Komisia diskutovala o investíciách na rok 2020. Do budúco ročného rozpočtu odporúča 

Lanová preliezačka    1000€ + 700€ 

Rebríky na Kuklu    750€ 

Úprava turistickej trasy   1000€ 

Volejbalové ihrisko bránky a sieť 500€ 

Detské ihriská tabule    1000€ 

Parkovisko a prístrešok Fugelka 5000€ 

Podlahy škôlka   14600€ 



Škôlka podala viac žiadostí a všetky opodstatnené: Klimatizácia, chodník okolo škôlky. 

Chodník komisia odporúča, ale až po preverení či plánované zateplenie budovy, znova 

nepoškodí chodník. Klimatizáciu komisia odporúča po preverení zdravotných a hygienických 

aspektov. Ako prioritnú investíciu v škôlke komisia odporúča podlahy v kuchyni.  

 

4. Peter Moravčík načrtol dlhodobý plán komisie do roku 2022. Komisia ho upresní na 

najbližšom zasadnutí. 

 

5. Podľa nového zákona o detských ihriskách sa budú musieť niektoré ihriská rušiť, niektoré 

upraviť. V najbližších mesiacoch sa komisia bude zaoberať jednotlivými ihriskami (na 

ihrisku, v škôlke, v škole, v parku) 

 

6.Peter Moravčík oboznámil komisiu o veciach z predchádzajúcich komisii, ktoré sa už riešia. 

-Šípkobranie: vyzbieranie 671,5 eura na detské ihrisko 

-v piatok 29.11. príde firma montovať workoutové stroje z projektu, ktorý vypracovala 

komisia 

-prekládka turistickej trasy: Klub slovenských turistov trasy nahral do GPS a žiadosť je 

poslaná na odbor starostlivosti o životné prostredie 

 

7.Starosta odprezentoval materiáli, ktoré pôjdu do zastupiteľstva  

 

8. Bod osem sa presunul na ďalšiu komisiu 

 

9.Komisia pripraví budúci rok prednášku na tému šport detí (výživa, zdravie, strečing) 

-Do budúcej komisie si členovia komisie pripravia svoje nápady ako zatraktívniť Kuklu a iné 

zaujímavosti Dubovej. Napr. pečiatky... 

 

-pán Žigo preverí možnosť, že by vychovávateľky využívali ako školský dvor detské ihrisko 

v areáli ihriska 

 

-komisia odporúča vybudovať prechod pre chodcov pred obchodom potraviny Eva. 

 

 

 

 

 

Dubová 2.12.2019                                           Zapísal: Peter Moravčík 

 

 

 


